
opinia okrggowego zarz4du PZD w Lubtinie nt. publikacji
Jaka G4dka dziennikarza portalu onet.pl z dn. 10 czerwcazll2 r.

Na lamach portalu internetowego wiadomo6ci.onet.pl 10 czerwca 2012 r.
zostal opublikowany artykul zatytulowany ,,Trwaj4ce 3I lat panowanie kr6la
,,marchewki i pietruszki moile sig skofczyi" autorstwa Jacka G4dka.
z publikacji dowiadujemy sig o terminie rozprawy w Trybunale
Konstytucyjnym, podczas kt6rej zostanie zbadana zgodnoS6 ustawy
o rodzinnych ogrodach dziaNkowych 22005 r. z Konstytucjq Rp.
Kolejne informacj e majq juL charal<ter tendencyjny i manipulujq czytelnika
wprowadzajqc klamliwe informacje o ,,tysi4cach os6b nielegalnie
zamieszkg4cych bezprawnie postawione budynki na terenie ogrod6w
dzialkowych". Godnym ubolewania jest fak<t, 2e dzienrikarz powotuje sig na
raport IfK, kt6ry przygotowano w oparciu o niewiele ponad | %
skontrolowanych ogrod6w, co w 2adnej mierue nie moze reprezentowad og6lu
rodzinnych ogrod6w dzialkowych.

Dzienrikarz pokusil sig o stwierdzenie, 2e ogrody dzialkowe stanowi4
zagtohenie dla Srodowiska. Autor przywoluje ponadto opinie deweloper6w,
kt6rzy wypowiadajq sig na temat czystoSci powierzaw ogrodach dziahkowych.
Z pewnoSci4 gdy ogrody zostanq zabudowane betonem, mieszkaricom bgdzie sig
dopiero wtedy opowiadad ,,bajki o Swiezym powietrzu".

Dob6r ekspert5w w tym artykule Swiadczy jedynie niskim poziomie
dziennikarstwa Pana Jacka G4dka.

Jednym z niewielu prawdziwych stwierdzeri tej publikacji jest fakt, Ze
,,deweloperry tcieszyliby sig z obalenia ustawy o RoD" i z pewno6ci4 jesli
nadarzy sig im okazja zamurujq rodzinne ogrody dzialkowe i otocz4 nas
betonem blokowisk, kt6re bEda wykorzystane przecieL zaledwie przezniewielki
procent spoleczeristwa.

Okrggowy Zarzqd PZD w Lublinie zdecydowanie sprzeciwia siq
wprowadzeniu opinii publicznej w bl4d poprzez publikowanie nieprawdziwych
i tendencyjnych tekst6w stawiaj4cych w ztym Swietle caly ruch ogrodnictwa
dzialkowego w Polsce.

Nasza opinia reprezentuje ponad 30 000 rodzin dzialkowych z terenu
wojew6drtwa lubelskiego. Problematyka poruszana w artykule byla omawiana
na wielu spotkaniach w naszych ogrodach, co pozwolilo na uksztaltowanie
jednoznacznego stanowiska w odniesieniu do raportu NIK oraz innych
publikacj i skierowanych przeciwko polskim ogrodom dzialkowych.


